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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                Nr. 237/29.08.2022

  
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 29.08.2022 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
 
 Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 
Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 16 consilieri locali din cei 19 consilieri locali 
aleşi (lipsind motivat domnii consilieri Cernat Costin - Șerban, Samiee Marina, Vîrdol – Daniel).  
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 49383/25.08.2022 în baza Dispoziţiei nr. 855/25.08.2022. 
 Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
29.07.2022, acesta fiind aprobate cu 16 voturi pentru. 

Preşedintele de şedinţă, dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi, care a 
fost completată cu trei proiecte de hotărâre. 

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu completările ulterioare, aceasta fiind 

aprobată cu 16 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 

 
1.Proiect de hotărâre nr. 221/24.08.2022 referitor la vânzarea locuinţelor pentru tineri, 

construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situate în municipiul Caracal, Bld. Nicolae 
Titulescu, nr. 88 și str. Vasile Alecsandri, nr. 76 către titularii contractelor de închiriere este prezentat 
de domnul consilier Maciu Marin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

2.Proiect de hotărâre nr. 222/24.08.2022 referitor la numirea reprezentanţilor Consiliului 
local al Municipiului Caracal în Consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar 
cu personalitate juridică din Municipiul Caracal pentru anul școlar 2022 – 2023 este prezentat de 
domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: precizează că s-a discutat cu liderii de grup pentru  
stabilirea propunerilor în ceea ce privește reprezentanții consiliului în Consiliile de administrație la 
școli. 

Domnul secretar general: propune ca și proiectele de la pozițiile nr. 3 și nr. 4 de pe ordinea de 
zi, având în vedere că și acestea vor fi cu vot secret, să fie dezbătute și să fie făcute propunerile de 
reprezentanți și în C.E.A.C. și la C.A. al Spitalului Municipal Caracal pentru a se câștiga timp atunci 
când sunt întocmite buletinele de vot.  

Domnul secretar general: dă citire propunerilor făcute de reprezentanții partidelor în C.A. ale 
unităților de învățământ. 

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
  

          3.Proiect de hotărâre nr. 223/24.08.2022 referitor la numirea reprezentanților Consiliului 
local al Municipiului Caracal în Comisia pentru evaluare și asigurarea calității educației în unităţile de 
învăţământ preuniversitar cu personalitate juridică din Municipiul Caracal pentru anul școlar 2022 – 
2023 este prezentat de domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 
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Domnul secretar general: dă citire propunerilor făcute de reprezentanții partidelor în C.E.A.C. 
ale unităților de învățământ. 

 Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

4.Proiect de hotărâre nr. 225/24.08.2022 referitor la desemnarea reprezentanților Consiliului 
local al Municipiului Caracal în Consiliul de administrație al Spitalului Municipal Caracal este 
prezentat de domnul consilier Bățăgui Costel Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: roagă reprezentanții partidelor politice să facă 
propuneri pentru reprezentanții în Consiliul de administrație la spital. 

Domnul consilier Căpățână Robert-Marius: din partea partidului PRO ROMANIA, îl propune 
în C.A. pe domnul Stănescu Viorel Octavian. 

Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: din partea PSD îl propune pe domnul Epure Iustinian 
Mihai.  

Domnul consilier Pavel Cristian-Constantin: precizează că anul acesta nu va face nicio 
nominalizare din partea PNL, însă consideră că la anul ar fi normal să se rotească reprezentanții celor 
două partide PNL și PRO ROMÂNIA. 
           Domnul consilier Alexe Costică: precizează că din C.A. al spitalului, conform legii, trebuie să 
facă parte un economist din rândul consilierilor locali și că o hotărâre similară a fost restituită în 
vederea reanalizării de către Prefectura Olt. Acesta precizează că reprezentantul trebuie să fie din 
cadrul Consiliului Local.  

Domnul secretar general: menționează că a existat un litigiu cu Instituția Prefectului Județului 
Olt legat de reprezentanții Consiliului Local în C.A. la unitățile de învățământ. 

Acest litigiu a fost soluționat de ÎCCJ care a stabilit că legiuitorul, conform Codului 
Administrativ, a prevăzut în mod expres cazurile în care pot fi desemnați de către consiliile locale, 
numai consilieri locali ca reprezentanți ai Consiliului Local, și anume la societățile, regiilor autonome 
de interes local și alte organisme de cooperare sau parteneriat. 

Per a contrario, reiese că în celelalte situații reprezentarea poate fi făcută atât de către consilieri 
locali cât și de către orice alt reprezentant, în condițiile Codului Civil.  

 Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru și 1 
vot împotrivă. 

 
Președintele de ședință, domnul consilier Maciu Marin: propune continuarea dezbaterilor cu 

proiectul de hotărâre nr. 224/24.08.2022 și dă cuvântul domnului Bățăgui Costel-Răzvan. 
 

5.Proiect de hotărâre nr. 224/24.08.2022 referitor la aprobarea Planului Local de acțiune la 
nivelul municipiului Caracal pentru anul 2022 privind Strategia Guvernului României de Incluziune a 
cetățenilor români aparținând minorităților romilor pentru perioada 2022-2027 precum și înființarea 
Grupului de Lucru Local este prezentat de domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: o propune pe doamna consilier Mușat Cornelia 
Mariana, ca membru în Grupul de Lucru Local în calitate de reprezentant al Consiliului local al 
Municipiului Caracal. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
 6.Proiect de hotărâre nr. 226/24.08.2022 referitor la completarea prevederilor art. 2 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Caracal nr. 110/30.06.2022 privind aprobarea 
Documentaţiei de Avizare a Lucrărilor de Intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii „CREȘTEREA SIGURANȚEI PACIENȚILOR ÎN SPITALUL 
MUNICIPAL CARACAL” este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: întreabă dacă s-a modificat ceva prin acest proiect având în 
vedere că el a mai fost supus atenției Consiliului Local. 

Domnul primar: precizează că este vorba despre modificarea indicatorilor tehnico-economici 
datorită creșterii prețurilor, valoarea totală a investiției fiind de 2.146.000 Euro. 
  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
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7.Proiect de hotărâre nr. 227/24.08.2022 referitor la aprobarea contului de execuție bugetară al 

U.A.T. Municipiul Caracal la data de 30.06.2022 este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-
Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

8.Proiect de hotărâre nr. 228/24.08.2022 referitor la aprobarea cotizației U.A.T. Municipiul 
Caracal către Asociația de Dezvoltare Intercomunitară „ROMANAŢI SERV” pentru anul 2022 este 
prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: dorește ca această asociație să vină în fața Consiliului Local cu 
un buget de venituri și cheltuieli, așa cum prevede legea. 

Domnul primar: menționează că această asociație a funcționat în urmă cu 7 ani și a avut 
continuitate. Bugetul va fi prezentat în momentul în care va fi înființată zona metropolitană. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 Lucrările ședinței Consiliului Local continuă cu exercitarea votului secret privind proiectul de 
hotărâre nr. 222/24.08.2022 referitor la numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Caracal în Consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar cu personalitate 
juridică din Municipiul Caracal pentru anul școlar 2022 – 2023. 

Domnul consilier Alexe Costică: este o mică încurcătură, neînțelegere, că eu nu-mi găsesc 
numele pe această listă. 

Domnul consilier Stănescu Octavian: propunerea rămâne așa cum a fost făcută. 
Domnul consilier Alexe Costică: dați-mi voie să întreb și eu, domnule secretar sau pe cei care 

au făcut propunerile, pe președinte, nu mă regăsesc pe această listă, solicit niște explicații în ce bază s-
au făcut aceste înlocuiri, o motivație. 

Domnul secretar general: acestea sunt aspecte de natură politică, în ceea ce privește prezența 
consilierilor în astfel de consilii, ipotetic vorbind există posibilitatea ca dumneavoastră, în calitate de 
consilieri să nu nominalizați nicio persoană care să aibă această calitate și să fie 18-20 de persoane, 
terțe persoane. 

Domnul consilier Alexe Costică: am înțeles, este o decizie politică, întreb președinții comisiilor 
de ce nu mă regăsesc pe nici o listă, este o răzbunare politică sau ce să înțeleg? 

Domnul primar: atunci cand s-a discutat, ați văzut că și domnul Pavel a spus “noi cerem 
rotativă”. 

Domnul consilier Alexe Costică: de acord, rotativă, dar rotativă în sensul să se regăsească toți 
colegii consilieri. 

Domnul primar: noi am hotărât că dacă 10 mandate are PSD – ul, proporțional primește funcții, 
la fel și în cazul celorlalte partide, proporțional cu numărul mandatelor primește funcții, în rest cum 
zice domnul Pavel și cu echipa sa, cum zice domnul Stănescu și cu echipa sa, domnul Laurențiu 
Pătran, asta facem.  

Domnul consilier Alexe Costică: de ce nu ne regăsim toți colegii consilieri? 
Domnul primar: nu e obligatoriu. 
Domnul consilier Alexe Costică: nu știu de ce la celălalt proiect referitor la consiliul de 

administrație la spital, ar trebui să fie o explicație acolo, pentru că nu demult, săptămâna trecută am 
cerut un tabel, o listă cu toate angajările la Spitalul Municipal Caracal, să o prezint Consiliului Local, 
și această scoatere a mea de pe listă, eu cred că este o răzbunare politică. 

Domnul primar: nu te scoate nimeni din consiliu, tu poți să ceri ce vrei, că ești în consiliu.
 Domnul consilier Alexe Costică: am cerut o listă, un tabel cu toate angajările, pentru că sunt 
întrebări logice ale cetățenilor, ale oamenilor din municipiul Caracal și vine în urma acestei solicitări, 
poate sunt răzbunări politice. 

Domnul primar: nu are legătură cu politica. 
Domnul consilier Alexe Costică: nu mi se pare normal, și gradul de reprezentare și în Consiliul 

local e la limita legalității pentru că legea ne spune și președinția comisiilor de specialitate trebuie 
retribuită tot conform gradului de reprezentare, două comisii trebuie să ia președenția PSD, una PNL și 
una PRO ROMÂNIA. 
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Domnul consilier Stănescu Octavian: este propunerea partidului. 
Domnul consilier Alexe Costică: îmi dați cuvântul până numără voturile? 
Domnul preşedinte de şedinţă: da. 
Domnul consilier Alexe Costică: referitor la Spitalul Municipal Caracal, am cerut un tabel cu 

toate angajările pe care le-au făcut - în număr de 16, și mai sunt în procedură de lucru încă vreo 7-8 cu 
niște medici - trebuie să oferiți răspunsuri, indiferent dacă vă place sau nu, bugetul de venituri și 
cheltuieli nu știu dacă mai suportă, deși ordonanța care a venit acum, e foarte bine că se fac angajări 
căci e nevoie de forță de lucru acolo, dar a ajuns undeva la 85% spitalul, deja merge pe pierdere, e pe 
pierdere spitalul municipal, deja s-a ajuns la o concluzie, și anume să taie din sporurile medicilor, 
asistenților ș.a., să se încadreze în acest procent de până la 85%, și a doua întrebare, mă gândesc că, 
dumneavoastră fiind primar în funcție, managerul de acolo și echipa spitalului municipal vă atribuie 
aproape toate angajările de acolo, fie membrii de partid, fie simpatizanți au venit, vă întreb știți că s-au 
luat bani acolo, măcar faceți dezmințirea asta, am întâlnit o persoană care nu a putut să se înscrie la 
concurs pentru că i s-au cerut bani.   

Domnul primar: în primul rând propunerile de personal le face doar Spitalul Municipal Caracal, 
toate propunerile, în funcție de necesarul pe care îl are fiecare, la asistente, la medici, la infirmiere etc. 
în baza unei analize medicale.  
 

9.Proiect de hotărâre nr. 229/24.08.2022 referitor la completarea prevederilor Hotărârii de 
Consiliu Local Caracal nr. 119/29.07.2022, privind concesionarea, fără licitaţie publică, către S.C. 
P.M. MARIAN S.R.L., pe o perioadă de 49 de ani a unei suprafeţe de teren de 359,00 mp., aparţinând 
domeniului privat al Municipiului Caracal, situată în Caracal, str. Primăverii, nr. 4 este prezentat de 
domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian: la acest proiect se face o completare și anume art. 2 
conține aprobarea studiului de oportunitate privind concesionarea, fără licitaţie publică, pe o perioadă 
de 49 de ani a unei suprafeţe de teren de 359,00 mp., aparţinând domeniului privat al Municipiului 
Caracal, situată în Caracal, str. Primăverii, nr. 4 pentru extindere construcții. Singura modificare este 
că în procedură trebuie să existe și un studiu de oportunitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: aceste chestiuni trebuie studiate în detaliu, să nu ne mai fie 
trimis pentru revizuire. 

Domnul secretar general: singura obiecție era că durata nu a fost stabilită printr-un studiu de 
oportunitate. 

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru și o abținere (domnul 
consilier Costică Alexe). 
 

10.Proiect de hotărâre nr. 230/24.08.2022 referitor la aprobarea modificării și completării 
anexei la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Caracal nr. 149/31.10.2019, privind inventarul 
domeniului privat al municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

11.Proiect de hotărâre nr. 231/24.08.2022 referitor la darea în administrare a terenului în 
suprafaţă totală de 36715 mp, situat în Caracal, str. General Magheru, nr. 136, jud. Olt, înscris în 
Cartea Funciară nr. 55710 Caracal, către Compania Națională de Administrare a Infrastructurii Rutiere 
S.A.- Direcția Regională de Drumuri si Poduri-Craiova este prezentat de domnul consilier Pătran 
Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

 Domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian: este vorba despre terenul pe care noi puțin mai 
înainte l-am dat pentru șantierul celor de la Ozaltin pe care C.N.A.I.R.-ul îl solicită după terminarea 
contractului acesta, tot pentru montarea unei stații de asfalt, dacă Ozaltin nu va cere o prelungire. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

12.Proiect de hotărâre nr. 232/24.08.2022 referitor la rectificarea Bugetului general de Venituri 
și Cheltuieli și modificarea listei de investiții pe anul 2022, ale Municipiului Caracal este prezentat de 
domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 
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Domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu: precizez că prin actuala rectificare bugetară la partea de 
cheltuieli a autorității executive se diminuează cu 20.000 lei - secțiunea funcționare, la școli se 
suplimentează cu suma de 20.000 lei - secțiunea funcționare, iar la dezvoltarea orașului se 
suplimentează cu suma de 141.000 lei  - secțiunea dezvoltare și pentru Spitalul Municipal Caracal cu 
100.000 lei. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
13.Proiect de hotărâre nr. 233/24.08.2022 referitor la modificarea și completarea prevederilor 

art. 2 din H.C.L. nr. 23/16.02.2022 privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de 
Intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: 
«FLUIDIZAREA CIRCULAȚIEI ÎN ZONA INTERSECȚIEI STRĂZILOR VORNICU 
URECHE ȘI 1 DECEMBRIE 1918» este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu care 
arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu: este vorba despre sensul giratoriu, valoarea totală, 
inclusiv T.V.A.-ul este de 1. 083.995,53 lei, durata de execuție este de trei luni, iar sursele de finanțare 
sunt conform legislației din bugetul local. 
          Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
 Se trece la discutarea proiectelor de hotărâri de pe completarea ordinei de zi  
 

  1.Proiect de hotărâre nr. 234/26.08.2022 referitor la modificarea prevederilor art. 1 din 
H.C.L. Caracal nr. 158/31.10.2019 privind aprobarea componenței comisiilor sociale de analiză a 
cererilor și de soluționare a contestațiilor, a criteriilor şi modului de repartizare a locuinţelor sociale 
aflate pe raza municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Maciu Marin care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
 2.Proiect de hotărâre nr. 235/26.08.2022 referitor la însușirea raportului de evaluare nr. 

49712/26.08.2022 precum și aprobarea documentației de atribuire privind vânzarea prin licitație 
publică a unor bunuri mobile de natura obiectelor de inventar este prezentat de domnul consilier Mitroi 
Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul secretar general: la art. 4 în comisia de licitație și de evaluare va trebui să facă parte doi 
consilieri, unul titular și un membru supleant, în vechea hotărâre titular era doamna Mușat Cornelia și 
supleant domnul Căldăraru. Propunerile rămân aceleași, titular să fie doamna Mușat Cornelia și 
supleant domnul Căldăraru Gheorghe. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
 3.Proiect de hotărâre nr. 236/26.08.2022 referitor la aprobarea noilor tarife pentru activitățile 

serviciilor publice de salubrizare și administrare a domeniului public și privat practicate în municipiul 
Caracal, prestate de către societatea A.D.P.P. Caracal S.R.L. este prezentat de domnul consilier Mitroi 
Dumitru-Liviu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: nu mi se pare normal să fie crescute taxele și impozitele chiar 
dacă justifică domnul Mitroi că s-au mărit costurile odată cu selectarea deșeurilor, însă mi se pare 
totuși prea mult. 

Domnul primar: nu are nicio legatură cu colectarea selectivă, ci spre exemplu cu închirierea 
utilajelor, cu energia, plata muncitorilor, cu măturatul stradal. 

Domnul consilier Alexe Costică: apropo, vă rugasem să îi avem prezenți și pe domnii directori de 
la aceste deconcentrate căci mai avem și noi întrebări pe care sa le adresăm acestora. În trecut aceștia 
participau la aceste ședințe și le adresam întrebări. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru și o abținere (domnul 
consilier Costică Alexe). 

 
14 .Informări, întrebări şi interpelări. 
Domnul consilier Alexe Costică: am o întrebare, referitor la strada Sabinelor, primăria știu că are 

obligația ca în termenul cel mai scurt să delimiteze zona și să o facă funcțională, delimitare și pietriș pe 
ea pentru a putea fi accesată de proprietarii din zonă. 
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Domnul primar: este o observație îndreptățită, în momentul în care va fi terminat P.U.Z.- ul, da. 
Domnul consilier Alexe Costică: referitor la proiectul extindere apă canal, spuneați că veți începe 

măcar cu străzile care nu au deloc apă canal, de exemplu Aleea Stadion, acolo au probleme, acolo fiind 
și ștrandul. 

Domnul primar: în data de 15.03.2022 oamenii au început să însemne locurile unde va fi băgat 
canalul și pe unde va fi apa, atunci au dat comandă pentru acele cămine, căminul fiind personalizat, am 
abordat străzile care erau complet marcate cu cămine, capace, debranșament ș.a. Acum programul este 
să se facă doar pe străzile unde nu au asfalt, deci până acum au băgat acele conducte de apă  pe 
margine. Toate străzile care fac parte din proiect, cu predilecție cele care sunt neasfalate vor fi făcute 
primele. 

 Domnul consilier Stănescu Octavian: Aleea Stadion din păcate nu este prinsă nici la extindere 
rețea, nici la reabilitare rețea apă, nici la extindere rețea canalizare.  

Domnul primar: pe bani lui CAO această stradă e prevăzută să o facem și pe ea, așteptăm să 
terminăm proiectarea pe ea. 

Domnul consilier Alexe Costică: referitor la compania de apă, administrarea C.A.O. cui îi mai 
aparține?  

Domnul primar: noi facem parte din acest punct de vedere din asociația de dezvoltare 
intercomunitară “A.D.I. Oltul” din care fac parte majoritatea localităților din județul Olt. 

Domnul consilier Costică Alexe: de ce s-au transferat atribuțiile? 
Domnul primar: decizia asta a fost luată în 2012 de a face parte din asociație și nu este o decizie 

proastă, compania prin care lucrează se numește C.A.O. Olt, compania deține și acest proiect de 240 
milioane euro pe tot județul, dacă nu am fi făcut parte din această companie nu am fi putut beneficia de 
acest proiect. În fiecare zi se sparg conductele de apă și era necesară implemetarea unui astfel de 
proiect. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Maciu Marin 
declară închise lucrările ședinței ordinare. 

Domnul secretar general: conform regulamentului actual președintele de ședință are pentru două 
luni mandatul, următorul președintele de ședință va fi domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu. 

Supusă la vot, propunerea pentru domnul Mitroi Dumitru Liviu, ca președinte de ședință 
al Consiliului Local pentru lunile septembrie-octombrie 2022, este aprobată în unanimitate.  
  
 

 
    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         SECRETAR GENERAL 

                AL MUNICIPIULUI CARACAL, 
 
                 MACIU MARIN                                                     RĂDESCU VIOREL EMIL  


